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UCHWAŁA NR   /…/24 

RADY MIEJSKIEJ W LUBAWCE 

z dnia … grudnia2024roku 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Miasta Lubawka 

Na podstawie art.18b ust. 1 ustawy z dnia8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. 2024 poz. 

1465)oraz art. 229 pkt 3ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. – Kodeks postępowania administracyjnego (Dz.U. 

2024 poz. 572) Rada Miejska w Lubawce uchwala, co następuje: 

 

§ 1.Po rozpatrzeniu skargi rodziców i opiekunów dzieci uczęszczających do ZSP w Lubawce na działalność 

Burmistrza w zakresie rozliczenia kosztów refundacji przejazdu dzieci do szkół, Rada Miejska uznaje skargę za 

zasadną w zakresie wskazanym w uzasadnieniu. 

§ 2. Celem wykonania miejskiej uchwały upoważnia się Przewodniczącego Rady Miejskiej do zawiadomienia 

podmiotu wnoszącego skargę o sposobie jej rozpatrzenia. 

§ 3.  Uchwała  wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Inicjatywa uchwałodawcza:  

KSWiP
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UZASADNIENIE 

 

W dniu 16 października 2024 r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce wpłynęła skarga rodziców 
i opiekunów dzieci, uczęszczających do ZS-P w Lubawce (osoba do kontaktu: Daria Wójcik) na działania 
Burmistrza Miasta Lubawka w związku z brakiem dobrej woli, dotyczącej refundacji kosztów przejazdu do ZS-P 
w Lubawce (zwana w dalszej części uzasadnienia „refundacją”), naruszenia interesu rodziców oraz dzieci, które 
uczęszczają do ZS-P w Lubawce a zamieszkują poza obwodem szkoły. 
 
W toku obrad Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdziła, że działanie organu wykonawczego w zakresie 
odmowy refundacji kosztów przejazdu należy jako zgodne z aktualnie obowiązującymi przepisami ustawy z dnia 
14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe (Dz. U. z 2024 r. poz. 737 ze zm.). W tej części skargę należy uznać 
za nieuzasadnioną. 
 
Skarżący podnosi również zarzut opieszałości i braku spójności w przekazywaniu przez organ wykonawczy 
Gminy o informacji fakcie braku refundacji. Wskazuje, że informacja taka została przekazana 16 września 2024 
r. podczas spotkania z przedstawicielami Urzędu Miasta w Lubawce. Strona skarżąca oświadcza, że do tego 
czasu otrzymywała zapewnienia o tym, że Gmina Lubawka dokona refundacji. Wskazuje również, że od 
refundacji lub jej braku mogłaby zależeć decyzja o podjęciu decyzji zgłoszenia dziecka do danej placówki. W tej 
części skargę należy uznać za zasadną. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


